
   
Styremøte i Norske utdannings- og studiesentre 

PROTOKOLL 

Tid: 4. september 2024 kl. 0900-1030 

Sted: Teams  

Til stede: 

Vegard Herlyng 

Gudrun Ellingen   

Mette Halvorsen Hornseth 

Bjørnar Andreassen 

Nina Greiner Iversen 

Øystein Nes 

Torhild Slåtto (referent) 

 

Forfall: Sveinung Eikeland 

 

Sak 22/2024 Godkjenning av møteinnkalling 

  Vedtak: Møteinnkallingen ble godkjent. 

Sak 23/2024 Godkjenning av protokoll fra styremøtet 18.-19.4.2024 

 Vedtak: Protokollen ble godkjent. 

Sak 24/2024 Konstituering av styret  

Vedtak: Styret konstituerte seg. Gudrun Ellingsen ble gjenvalgt som nestleder. 

De nye medlemmene, Nina Greiner Iversen og Øystein Nes, ble ønsket 

velkommen.  

Sak 25/2024 Evaluering Arendalsuka 2024 

NU og FuNs arrangement fant sted tirsdag 13. august kl 0800 i Samfunnsteltet. 

Det ble vellykket, med et frammøte på 100-150. Grunner til suksessen: 

- Spisset tittel, «Vi har løsningen på lærer- og sykepleierkrisen» 

- Solid markedsføring av FuN 

- Mange innledere og debattanter (som hadde med sine folk) 

- Bra med tirsdag, tidlig i uka 

- Grundig planlegging  

- Samfunnsteltet var et bra lokale 

Opptak av arrangementet: https://vimeo.com/998627577  

Vedtak: 

a. Arrangementet på Arendalsuka ble en suksess. Det gir grunn for NU til å delta 

også neste år.  

b. Gudrun Ellingsen og Mette Halvorsen Hornseth følger opp oppfordringen fra 

stortingsrepresentant Kari-Anne Jønnes, Høyre, om å ta et møte med 

https://vimeo.com/998627577


   
programkomiteen i Høyre. Henvendelsen bør adresseres til både Jønnes og 

sekretær for programkomiteen, Oliver Husøy. 

Sak 26/2024  Innsats fram mot statsbudsjettet  

Forslag til statsbudsjett for 2025 legges fram mandag 7. oktober. 

Høringer i Utdannings- og forskningskomiteen er satt opp 23. og 24. oktober.  

Vedtak: 

a. Vegard Herlyng melder NU på i statsbudsjetthøringen og representerer NU 

på høringen sammen med en annen fra styret. 

b. Det blir styremøte etter at statsbudsjettet er lagt fram, hvor vi legger en plan 

for kontaktarbeidet. 

b. Gudrun Ellingsen følger opp kontakten med statssekretær Ivar Prestbakmo 

for å få tilbakemelding på notatet om nasjonal struktur og kriterier, samt ta opp 

støtteordningen for utdannings- og studiesentre og statsbudsjettet.  

c. Gudrun Ellingsen følger opp HK-dir sitt uttalte ønske om et møte etter at de 

mottok notatet om nasjonal struktur og kriterier. 

Sak 27/2024 Handlingsplan – hva skal ha høyeste prioritet i høst? 

Handlingsplanen har 5 punkter, og punkt 1 (inkludert punkt 5) og punkt 2 har 

hatt prioritet de siste årene. Ut fra kapasitet må vi fortsatt gjøre prioriteringer.  

1. Sikre permanent grunnfinansiering til drift av sentrene 

2. Få i gang dialog med UH-sektoren og fagskolesektoren 

3. Være høringsinstans for desentralisert og fleksibel utdanning 

4. Sikre kvalitet og fasiliteter ved sentrene. 

5. Synliggjøre sentrene som en viktig aktør i det norske utdanningssystemet 

6. Sikre at studietilbudene har god kvalitet og høy gjennomføringsgrad 

gjennom god tilrettelegging 

Vedtak: 

For høsten vil punkt 1 og punkt 3 ha høyest prioritet, samt oppfølging av 

punkt 2 med vekt på å få et møte med styret i UHR. Det er nyttig at 

styremedlemmene har politiske kontakter i egne fylker, og at en gjerne deler 

skriv og innspill med øvrige styremedlemmer. 

Sak 28/2024 Plan for styremøter i høstsemesteret 

Da de valgte datoene ikke passer for alle, vil de bli endret. 

Neste styremøte blir 9. oktober kl 1400. 

 

 

 


